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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-08/2021 
Datum:  12. 10. 2021 

 
   

ZAPISNIK 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 12. 10. 2021, ob 18. uri, 

v Vili Vipolže 
 
 

Prisotni svetniki: Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Franjo Polanc, Vilko 
Prinčič, Dušan Bevčar, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, Goran Simčič, Damjan Birtič, Teja Jelina, Denis Rusjan 
 
Opravičeno odsoten: Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Silvan Peršolja 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Mateja Ambrožič, 
Mojca Treplak, Dušan Bremec - vodja medobčinske inšpekcijske službe in medobčinske redarske službe 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 20. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Polletno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda 
5. Odlok o Rebalansu 2 Proračuna Občine Brda za leto 2021 – skrajšani postopek 
6. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine 

Brda – prva obravnava 
7. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbene šole Nova Gorica  
8. Sklep o dopolnitvi sklepa št. 4782-11/2017-02 z dne 7.11.2017 o določitvi odškodnine za pridobitev 

služnostne pravice na nepremičninskem premoženju v lasti Občine Brda 
9. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 20. redne seje   
10. Pobude in vprašanja svetnikov  
11. Realizacija sklepov 20. redne seje 

           
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 13 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 20. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 20. redne seje.  
 
Na predlagani zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 20. redne seje.  
 

Ad 3.  
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 21. redne seje.  
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Predsedujoči na predlog župana predlaga umik točke Ad6 - Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo na območju občine Brda – prva obravnava z dnevnega reda, zaradi opravičene 
odsotnosti poročevalca.  
 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet spremenjeni DNEVNI RED 21. redne seje. 
 

Ad 4. 
 
Polletno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda 
 
Polletno poročilo predstavi Dušan Bremec - vodja medobčinske inšpekcijske službe in medobčinske redarske službe.  
 
Program dela medobčinske uprave za leto 2021 je bil realiziran v prilagojenem načinu dela. Kljub epidemiji, je 
medobčinska inšpekcijska in medobčinska redarska služba izvrševala predvidene naloge, ob tem pa tudi nudila vso 
pomoč občinskim štabom CZ, predvsem z opazovanjem spoštovanja ukrepov za preprečitev širjenja koronavirusa.  
Tako rekoč je bila med tednom organizirana tudi aktivnost medobčinskega inšpekcijskega nadzorstva na terenu, na 
območju mestne občine in občin soustanoviteljic; po potrebi tudi med vikendi.  
 
Inšpekcijski nadzor je bil v prvem polletju 2021 usmerjen na več področij, in sicer na:  

• občinske ceste in javne poti;   

• javno kanalizacijo oz. odvajanje in čiščenje komunalnih, odpadnih in padavinskih voda;  

• zbiranje in odvoz komunalnih odpadkov;  

• plakatiranje;  

• rabo javnih površin;  

• druga aktualna področja (prijave);  

• pomoč štabom CZ – observacija terena, predvsem izletniških točk, prostorov potencialnega zbiranja večjega 
števila ljudi, mejnih prehodov, za spremljanje upoštevanja ukrepov za preprečevanje širjenja koronavirusa;  

• sodelovanje pri uvedbi novih prometnih režimov.  
 
Ne glede na usmeritve dela, se je medobčinsko inšpekcijsko nadzorstvo ažurno odzvalo na prejete prijave občank in 
občanov.  
 
Največ pozornosti so medobčinski redarji namenili:  

• občinskim cestam in javnim potem;  

• mirujočemu prometu;  

• kontroli prometa v neposredni bližini šol in vrtcev;  

• urejenosti ekoloških otokov;  

• plakatiranju;  

• vzdrževanju javnega reda in mira;  

• varnosti javnega premoženja, naravne in kulturne dediščine;  

• ter drugim aktualnim področjem.  
 
Bistvene posebnosti, ki so zaznamovale obdobje poročanja, so po posameznih občinah v primerjavi z enakim 
predhodnim obdobjem sledeče:  

• uvedba dvoizmenskega dela v medobčinski inšpekcijski in medobčinski redarski službi.  
- Pomoč pri urejanju – nadzoru prometa ob velikih mednarodnih prireditvah;  
- Nadzor nad morebitnimi povzročitelji onesnaženosti javnih cest s traktorji;  
- Povečan nadzor nad ekološkimi otoki – Hum, Vipolže;  
- Ozaveščanje ljudi o pravilnosti ločevanja komunalnih odpadkov;  
- Povečan nadzor nad mirujočim prometom; Šmartno, Medana.  

 
Župan Franc Mužič se g. Bremcu zahvali za podano poročilo. Poudari, da je bil pred kratkim vodja medobčinske uprave 
na razgovoru tudi na Občini Brda. Zaželeno je, da bi bili občinski redarji na območju občine Brda več prisotni, 
predvsem kot je bilo že omenjeno, v vasi Šmartno, ki je zelo problematično kar se tiče pomanjkanja parkirnih 
prostorov, predvsem za avtobuse. Podane so bile neke rešitve za rešitev problema. Predvsem v poletnem času, na 
vrhuncu sezone bi bilo smiselno v Šmartnem vzpostavit nadzor reditelja, ki bi obiskovalce na vljuden način opozarjal in 
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usmerjal promet (predvsem voznike avtobusov). V kolikor reditelj ne bi mogel vzpostaviti reda, bi seveda na pomoč 
poklicali redarja, ki bi seveda ukrepal v okviru svojih pristojnosti.  
Kar se tiče izvajanja redarske službe na drugih področjih je zadovoljen. Apelira tudi na občinski svet, da tudi kot organ 
lahko vzgojno vpliva na obnašanje občanov v okolju (npr. odlaganje kosovnih odpadkov). Pomembno je tudi vztrajati 
na tem, da se čim več na to tematiko objavlja v Briškem časniku in s tem informira občane.  
 
Vilko Prinčič na podano poročilo nima pripomb, predlaga pa, da bi bilo zelo smiselno, da bi se ob dnevih, ko ni 
povečanega prometa, poostrilo nadzor ob kontejnerskih mestih. V kontejnerjih se nahajajo večji paketi, iz katerih so 
razvidni osebni podatki občanov. Če je pravilno seznanjen, so odpadki v kontejnerjih za ločevanje zastonj, v zelenih 
kontejnerjih pa se vagajo in to je podlaga za ceno smetarine. Iz tega sledi, da tisti ki odpadke ločuje, plačuje še za 
tistega, ki odpadkov ne ločuje. Tukaj bi bilo potrebno vzpostaviti red.  
 
Goran Simčič pove, da je bilo že večkrat rečeno, da se bo izvajalo občasne prikrite kontrole na posameznih 
kontejnerskih mestih. Z izvajanjem kontrol na licu mesta, bi ljudi postavilo pred dejstvo. Večkratno opozorilo bi 
definitivno zaleglo. Večkrat se je že prijavilo občane, katerih osebni podatki so se našli v kontejnerjih, vendar se je 
vedno zataknilo pri postopkih zaradi pooblastil.  
 
Dušan Bevčar pove, da sta v Šmartnem dva problema na enem in istem mestu. Na eni strani je ekološki otok, na drugi 
strani pa parkirišče, ki se zadnje čase vse bolj uveljavlja pri pokopališču. Pred kratkim je na parkirišču ponovno prišlo 
do vloma v osebni avtomobil. Predlaga, se da na tej lokaciji postavi videonadzor, tako za kontejnersko mesto kot tudi 
za nadzor parkirišča.  
 
Dušan Bremec pojasni, da sta bili ob kontejnerskih mestih izvedeni dve akciji. Tudi, če redar naleti na odpadke z 
osebnimi podatki in stranka trdi, da odpadkov ni odvrgla v kontejner, se postopek zaključi, saj je zelo težko dokazovat. 
Razen v primeru, da se stranko dobi na licu mesta.  
 
V primerih, ko se naleti na osebne podatke v kontejnerjih se ljudi pokliče in se jih ozavesti, ne more pa se jih kaznovat. 
Istočasno prosi za sodelovanje med občino in medobčinsko upravo, da bodo lahko ukrepali proti tistim, ki se ne držijo 
pravil.  

 
Ad 5. 

 
Odlok o Rebalansu 2 Proračuna Občine Brda za leto 2021 – skrajšani postopek 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Sedanji predlog rebalansa upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna, spremembi proračuna in rebalansu 1. niso bila 
znana ter zahtevajo spremembe in uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje 
prihodkov in odhodkov. Prihodki se povečujejo za 0,4 %, odhodki pa za 0,7 % glede na veljavni rebalans 1. za leto 
2021. 
Večje spremembe: 

• Povečanje prihodkov iz naslova davka na dediščine in darila za 20.000 Eur, iz naslova davka na promet 
nepremičnin od fizičnih oseb za 25.000 Eur ter iz naslova drugih izrednih nedavčnih prihodkov za 10.000 Eur, 
glede na realizacijo do meseca septembra ter predvidena sredstva iz naslova dedovanja po pokojni osebi, za 
katero smo doplačevali oskrbo; 

• Zmanjšanje prihodkov od najemnin za poslovne prostore za 12.000 Eur, zmanjšanje prihodka iz naslova 
prispevkov in doplačil občanov investicijskega značaja za 10.000 Eur ter zmanjšanje prihodkov od komunalnih 
prispevkov za 70.000 Eur, glede na realizacijo do meseca septembra 

• Povečanje prihodkov iz naslova novih prodaj v znesku 74.711 Eur in sicer: prodaja stavbe (garaže) na Dobrovem, 
prodaja stavbe v Biljani, prodaja stavbe v Kozani (farovž), prodaja kmetijskega zemljišča v Kozani in Golem Brdu 
ter prodaja stavbnega zemljišča v Vedrijanu; 

• Zmanjšanje postavk: zmanjšanje sredstev za projekt WIFI4EU za 15.000 Eur - Agencija storitve za vzpostavitev 
omrežja izplača direktno izvajalcu, ki je namestilo omrežje, zato občina v svojem proračunu za ta del sredstev ne 
evidentira niti prihodkov niti odhodkov; zmanjšanje postavke investicijsko vzdrževalna dela na ČN za 25.000 Eur; 
zmanjšanje postavke regresiranje prevozov učencev iz kraja bivanja v šolo in nazaj za 35.000 Eur zaradi zaprtja šol 
v spomladanskem času; zmanjšanje postavke bivanje starejših oseb v splošnih socialnih zavodih za 30.000 Eur 
glede na trenutno število ostarelih; 

• Povečanje postavk: povečanje postavke nakup prevoznih sredstev za 12.000 Eur; povečanje postavke investicije in 
investicijsko vzdrževanje občinskih cest in pločnikov za 55.000 Eur; povečanje postavke razvoj turistične 
infrastrukture za 10.000 Eur za pripravo in uskladitev dokumentacije za ureditev turistične infrastrukture; 
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povečanje postavke za obnovo kanalizacije Dobrovo za 10.000 Eur; povečanje postavke drugi stroški urejanja 
zemljišč za 15.000 Eur; povečanje postavke popusti pri plačilu razlike med ceno programov in plačili staršev za 
9.000 Eur glede na izračune vezane na novo ceno za programe v vrtcih; povečanje postavke ureditev igrišča pri 
vrtcu Kojsko za 14.800 Eur; povečanje postavke dejavnost izvajanja pomoči na domu za 15.000 Eur vezano na 
dodatno oskrbovalko za področje Brd; povečanje postavke upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest za 
10.000 Eur ter košnjo občinskih cest za 10.000 Eur. 

• Nove postavke: priprava dokumentacije za obnovo gradu Dobrovo II. faza, predvidena so sredstva za načrte in 
drugo dokumentacijo v znesku 10.000 Eur. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Rebalansu 2. Proračuna Občine Brda za leto 2021, vključno s 
pripadajočimi prilogami.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 6. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbene šole Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Glasbene šole Nova Gorica za imenovanje predstavnika v Svet zavoda Glasbena šola Nova 
Gorica, saj dosedanjemu predstavniku poteče mandat z dnem 10. 10. 2021.   
Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica (Uradno glasilo, št. 11/97 in UL RS, št. 100/06, 83/2008 
in 53/2010) (v nadaljevanju odlok) v 11. členu določa, da so v svetu zavoda predstavniki zaposlenih, predstavniki občin 
ustanoviteljic in predstavniki staršev, ki so izvoljeni za dobo 4 let, pri čemer nihče ne more biti izvoljen več kot dvakrat 
zapored. Občini Brda pripada en predstavnik. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 20. 9. 2021 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posreduje predloge za predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbene šole Nova Gorica.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 4. korespondenčni seji in 
sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da za predstavnico 
Občine Brda v Svet zavoda Glasbene šole Nova Gorica imenuje:  

1. Hana Jontez, Šmartno 78/a, 5211 Kojsko 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Glasbene šole Nova Gorica imenuje   

• Hana Jontez, Šmartno 78/a, 5211 Kojsko 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 7. 

 
Sklep o dopolnitvi sklepa št. 4782-11/2017-02 z dne 7.11.2017 o določitvi odškodnine za pridobitev služnostne 
pravice na nepremičninskem premoženju v lasti Občine Brda 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Ker  se v zadnjem času pri  izdaji  gradbenih dovoljenj  pojavljajo  zahteve s strani  UE, da morajo investitorji  pridobiti  
služnost tudi  na vseh nepremičninah  v  lasti  občine, ki  nosijo  oznako  »javno dobro« predlagamo dopolnitev sklepa 
št. 4782-11/2017-02 z dne 07.11.2017 kot sledi v nadaljevanju: 
 
V tabelo  3  FAKTOR OBREMENITVE:  Fo  se  vnese  dodatno še  postavka: 

6.b Dostop/ dovoz na nepremičninah na katerih je zaznamba javno dobro 

in sicer z predlaganim faktorjem obremenitve  zemljišča  0,10 . Faktor 0,1 je predlagan zato, ker so   veliki večini 
zemljišča z oznako javno dobro  v naravi take ali drugačne poti (cestišča) . 
 
Vse ostalo  ostaja  nespremenjeno in velja kot doslej. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP   
 

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep o dopolnitvi Sklepa o določitvi odškodnine za pridobitev služnostne 
pravice na nepremičninskem premoženju v lasti Občine Brda št. 4782-11/2017 z dne 7. 11. 2021.  

  
Ad 8. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 20. redne seje  
 
Damjan Birtič glede na vprašanje, ki ga je podal na prejšnji seji pove, da sta se z vodjo policijskega okoliša za območje 
občine Brda tudi pogovarjala na to temo in glede na to, kar je bilo na seji izpostavljeno tudi s strani vodje medobčinske 
redarske inšpekcijske službe, je bila tudi s strani Policije izpostavljena potreba po boljšem sodelovanju med vaščani in 
Policijo predvsem po nudenju informacij. Vodja redarske in inšpekcijske službe je izpostavil, da imajo brez informacij 
zvezane roke, da samo na podlagi nekih dokumentov oz. nekih indicev ne morejo ukrepati.  
Občinski upravi poda predlog, da se razmisli o postavitvi nadzornih kamer na ključnih točkah, predvsem prometnicah 
in vpadnicah, križiščih in takih mestih, kjer se marsikaj dogaja.  
Glede nepravilnega odlaganja komunalnih odpadkov je bilo izpostavljeno to, da se vedno več neprimernih odpadkov 
odlaga v večje kontejnerje, ki posledično predstavljajo večje breme za občane, v prvi vrsti za občino in pa seveda za 
občane.  
Dolgoročno je postavitev nadzornih kamer bistveno cenejša stvar, za občane pa naj bi to predstavljalo tudi dodaten 
faktor varnosti. Sodobna tehnologija omogoča, da se neznane osebe in prevozna sredstva prepozna in lažje vidi. S tem 
se bodo občani tudi počutili bolj varne.  
 
Goran Simčič poda pripombo na odgovor v zvezi z RUNE. Gre za zelo nedorečen odgovor. Prepričan je, da obstaja nek 
terminski plan za izvedbo priključkov.     
 

Ad 9. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Teja Jelina v imenu Romane Velišček (Komisija za socialna vprašanja) 
Na Komisijo za socialna vprašanja pri Občini Brda so se obrnili občani, ki obiskujejo ambulanto dr. Eve  Poljanec v 
Kojskem z vprašanjem, zakaj morajo v odsotnosti osebne zdravnice poiskati pomoč v ZD Nova Gorica,  v ambulanti dr. 
Milice Milovanović, kar še dodatno otežuje obiske pri zdravniku, še posebej starejšim. Kateri so razlogi, da se 
nadomeščanje ne uredi z družinskima zdravnikoma v ZD na Dobrovem. 
Občani tudi sprašujejo, zakaj v zdravstvu še vedno veljajo pravila, kot so bila določena na vrhuncu epidemije, kar 
pomeni zelo otežen dostop do zdravstvenih storitev.  
Želijo tudi odgovor na to, zakaj se v ambulantah na telefonske pozive ne oglašajo v času, ki je namenjen naročanju 
pacientov. 
 
Denis Rusjan 
1. V nekaterih delih Brd se vse pogosteje opaža zapuščene (odjavljene) avtomobile, ki so trajno, ali že več let 

odloženi na zemljiščih v neposredni bližini gozdov, rek ali na travnikih. Večina teh zemljišč je zasebnih. Dobro bi 
bilo, da bi občina naredila popis tovrstnih vozil in pisno opozorila lastnike (avtomobila, zemljišča), da naj vozila 
ustrezno odstranijo, saj vozila onesnažujejo okolje, kot tudi kazijo podobo občine. 

2. Brda so postala turistična destinacija, kjer se je v zadnjem desetletju tudi povečalo število ponudnikov, takih in 
drugačnih turističnih dejavnosti. Za naslednje obdobje (vsaj desetletje) bi bilo dobro od navedenih ponudnikov 
pridobiti informacije, kje so še potenciali, kje vidijo še možnosti razvoja, ali so s turistično politiko občine 
zadovoljni, kaj in koliko bi jim morala občina prisluhniti, ali s strani občine dobijo vse potrebne informacije o 
turizmu in dogodkih v Brdih itd.. Poizvedovanja naj bi se pri čim večjem številu ponudnikov izpelje v kratki in 
anonimni spletni anketi. Rezultati ankete bodo zagotovo orisali skupne potrebe ponudnikov in možnosti 
nadaljnjega razvoja turizma v občine! 

 
Ad 10. 

 
Realizacija sklepov 20. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
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Seja zaključena ob 18.58.    
 
 
 
         Zapisničarka                                              Predsedujoči                                Direktorica občinske uprave  
    Mateja Ambrožič                                                      Goran Simčič                                          Anita Manfreda 


